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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) и Националната камара на минералните води в Република
България се обединиха около идеята за организиране на двудневен международен форум на минералните води,
посветен на ефективното оползотворяване на големия ресурс на минерални извори, с който страната ни
разполага и възможностите за по-рационалното им използване. Това съобщиха от БТПП на интернет ст... 

Около 40 български занаятчийски и промишлени продукти, регистрирани по националното законодателство, имат
възможност от края на 2025 г. да се възползват от правото на новия еврорегламент и да кандидатстват за
признаване на закрилата им в ЕС. Географските означения, които попадат под обхвата на новия регламент и не
са пререгистрирани, ще бъдат заличени от националния регистър на Патентното ведомств... 

Силните и слабите страни на Врачанския регион по отношение на възможностите за спорт и развлечение бяха
дискутирани днес на среща, организирана от Търговско-промишлена палата-Враца. Срещата е първа на
заинтересованите страни от проект, по които палата работи в партньорство с още шест организации от Финландия,
Швеция, Испания и Нидерландия. Проектът "Насърчаване на здравословен начин на живот сред ... 

Еврозоната ще даде сериозен тласък на българския бизнес"България в цифри" е изследване на Българската
търговско-промишлена палата за 2023 година. То дава поглед върху фактори като растеж на икономиката и БВП,
инфлационен натиск, износ, средна работна заплата и България в международните класации. "Това, което трябва
да направим, е да продължим усилията и да запазим тази тенденция, която забелязвам... 

Заглавие: Потенциалът на минералните води на България ще бъде представен пред инвеститори на форум в
София през ноември, съобщи БТПП
Дата: 27.06.2024 16:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: "Троянска керамика", както и географските означения на още близо 40 български занаятчийски и
промишлени продукти могат да получат общоевропейска закрила
Дата: 28.06.2024 07:30
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Във Враца бяха обсъдени силните и слабите страни на възможностите за спорт и туризъм в региона
Дата: 28.06.2024 03:44
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: Имаме за усвояване €5 млрд., бизнесът не може да чака
Дата: 27.06.2024 20:30
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Второ издание на "Indian Shopping Festival" ще се проведе в Бургас

https://www.bta.bg/bg/news/economy/698666-potentsialat-na-mineralnite-vodi-na-balgariya-shte-bade-predstaven-pred-investit
https://pronewsdobrich.bg/troyanska-keramika-kakto-i-geografskite-oznacheniya-na-oshte-blizo-40-balgarski-zanayatchiyski-i-promishleni-produkti-mogat-da-poluchat-obshtoevropeyska-zakrila-p475546
https://ndt1.eu/%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D1%80%D0%B0%D1%86%D0%B0-%D0%B1%D1%8F%D1%85%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%B1/
https://www.dnes.bg/eu/2024/06/27/imame-za-usvoiavane-5-mlrd-biznesyt-ne-moje-da-chaka.611894
http://www.nabrega.bg/2024/06/%D0%B2%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%BE-%D0%B8%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-indian-shopping-festival-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5/


Българска търговско-промишлена палата съобщава, че 2-рото издание на търговско изложение "Indian Shopping
Festival" в Бургас ще се проведе от 28 юни до 14 юли, 2024 г. в Експозиционен център Флора. Участие в
изложението ще вземат индийски фирми – производители и търговци, които предлагат различни индийски
продукти: облекла, кожени изделия, чанти, бижута,шалове, шалтета, стоки за бита и други. За д... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Буферите от пандемични спестявания, които помогнаха на американците да се справят с високите цени през
последните години, се изчерпват, което води до намаляване на покупателната мощ на домакинствата и се
отразява негативно на икономиката. Просрочените задължения растат, хората ограничават покупките и
продажбите на дребно са се увеличили символично през май след спад през април. Все пак, икономисти... 

Политическата стабилност, влизането на България в Еврозоната, ОИСР и Шенген са най-важните фактори за
развитието на светлия бизнес в България. Около тези приоритети се обединиха Конфедерацията на
работодателите и индустриалците в България (КРИБ), посланици и дипломати на страните от ЕС и САЩ. Те
разговаряха по времена традиционната бизнес закуска, организирана от най-голямата работодателска органи... 

КРИБ и посланици и дипломати в България на страните от ЕС и САЩ се обединиха днес около важността на
политическата стабилност, влизането на България в Еврозоната, ОИСР и Шенген за развитието на светлия бизнес
по време на традиционната бизнес-закуска, организирана от КРИБ. В срещата по покана на председателя на
КРИБ Кирил Домусчиев участваха от страна на Европейкия съюз: посланикът на Белгия (стран... 

Преди 50 години за нуждите на стартиралия току що производство ТЕЦ "Бобов дол" трябва да се обособи
сгуроотвал /депо за индустриални отпадъци/. Избира се дере, което още тогава е неплодородна земеделска земя.
Използва се по предназначение около 20 години, след което се рекултивира и се връща в първоначалното си
състояние малко след 2000 година. Минават още 20 години и пустеещите, неплодородни площ... 

Докато страните в Европа действаха по-предпазливо и фокусирано, България раздаваше енергийни
субсидии бързо, за всички и без никакви критерии1000 евро за мегаватчас. До тази астрономическа сума
достигнаха цените на електроенергията в някои страни в Европа през лятото на 2022-ра – година, която ще бъде
запомнена като шокова за енергийната индустрия. Още от началото си тя е белязана от войната на Ру... 

Дата: 27.06.2024 18:05
Медия: На брега

Заглавие: Пандемичните спестявания на американците се топят и смущават икономистите
Дата: 27.06.2024 18:33
Медия: Банкеръ

Заглавие: Политическа стабилност, eврозона, ОИСР и Шенген – решаващи за българския бизнес
Дата: 27.06.2024 20:04
Медия: Елхово.news

Заглавие: Политическата стабилност, Еврозоната, ОИСР и Шенген са решаващи за светлия бизнес
Дата: 27.06.2024 17:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Фотоволтаици и водород – зелен рестарт за ТЕЦ "Бобов дол" и региона
Дата: 28.06.2024 08:54
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: 3 млрд. лв. бонус: Българският бизнес спечели от енергийната криза
Дата: 28.06.2024 08:34
Медия: Economic

Заглавие: Българско село расте с бесни темпове

https://banker.bg/2024/06/27/%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F/
https://elhovo.news/?p=333453
https://bgvest.eu/1086715/
https://www.mediapool.bg/fotovoltaitsi-i-vodorod-zelen-restart-za-tets-bobov-dol-i-regiona-news360585.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/3-mlrd-lv-bonus-bylgarskijat-biznes-specheli-ot-energijnata-kriza
http://www.budnaera.com/202403f/24031894.html


Кадър Гугъл мапс, Petel.bg Районът около Белащица расте главоломно, а инфраструктурата не е подготвена за
това. Това каза в интервю за Plovdiv24.bg кметът на Белащица Трендафил Бакалов. "И ВиК, и EVN – всичко се строи
наново, трасета също. Неудобството е, че нямаме Общ устройствен план и всичко се прави на парче, както се
казва. Може би половината от това, което е за застрояване, ни предстои, даж... 

Тийнейджърите в богатите страни нямат финансова грамотност и математически умения, необходими, за да ги
подготвят за дигиталната икономика, показва изследването PISA на Организацията за икономическо
сътрудничество и развитие (ОИСР) в частта за финансовата грамотност сред учениците. Въпреки нарастващия
брой тийнейджъри, отварящи банкови сметки и проявяващи интерес към криптовалутите, по-голямата ча... 

Малка е вероятността да видим ново удължаване на програмата за индустриалните паркове в България по
Механизма за възстановяване и устойчивост. Изпълнението на инвестициите по нея трябва да се случи не по-
късно от 30 юни 2026 г., а при ново забавяне вероятно ще видим сериозни финансови корекции. Това бяха думите
на служебния министър на иновациите и растежа (МИР) доц. д-р Росен Карадимов, който при... 

Високата инфлация е основният препъникамък на България за влизане в еврозоната. В доклада на Европейката
централна банка (ЕЦБ) има и други детайли като бизнес средата по отношение на върховенството на закона,
прилагането на различни законодателни норми и т.н. добре познатите причини, поради които България остава все
още извън зоната за сигурност и свободно пътуване, ивестна като Шенген. Това каза ... 

При жилищните кредити в левове средният лихвен процент се повишава с 0.02 пр. п. до 2.51%Лихвите по кредитите
у нас отчитат ръст през май, според последните данни на Българска народна банка. Въпреки че те все още са на
по-ниски спрямо година по-рано нива, редица експерти са на мнение, че това може да се промени в следващите
месеци. Подобни предупреждения в предходните месеци отправиха и от БНБ. К... 

Министерството на иновациите и растежа стимулира с всички законови средства инвестиции с висока добавена
стойност, които гарантират декарбонизацията, зеления преход и кръговата икономика. Голям процент от
заявените инвестиции в Българската агенция за инвестиции са насочени именно към възобновяеми енергийни
източници, соларни панели, батерии за съхранение на енергия и компоненти за тях и др. Това з... 

Дата: 28.06.2024 07:31
Медия: Буднаера

Заглавие: Тийнейджърите нямат финансова грамотност за дигиталната икономика
Дата: 28.06.2024 07:05
Медия: News Maker

Заглавие: Министър Росен Карадимов: Реиндустриализацията на България е ключова за страната
Дата: 28.06.2024 01:21
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Икономист каза пред "Фокус" кой е основният препъникамък на България за влизане в еврозоната
Дата: 27.06.2024 22:32
Медия: Фокус

Заглавие: Ръст на лихвите по кредитите през май
Дата: 28.06.2024 09:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Министър Карадимов: МИР стимулира инвестиции с висока добавена стойност, които гарантират
кръговата икономика
Дата: 27.06.2024 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: "Много е чувствителна темата. Не бива да се премълчават такива неща": какво се случи в "Козлодуй"
Дата: 28.06.2024 09:02
Медия: Днес News

https://newsmaker.bg/2024/06/%D1%82%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B5%D0%B9%D0%B4%D0%B6%D1%8A%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0%D1%82-%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%BE/
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=80671
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ikonomist-kaza-pred-quotFokus-quot-koi-e-osnovniyat-prepunikamuk-na-Bulgariya-za-vlizane-v-evrozonata-2167184
https://dbr.bg/11190
https://www.chambersz.com/ministar-karadimov-mir-stimulira-investicii-s-visoka-dobavena-stoinost-koito-garantirat-kragovata-ikonomika-49848
https://dnesnews.bg/2024/06/%D0%BC%D0%BD%D0%BE%D0%B3%D0%BE-%D0%B5-%D1%87%D1%83%D0%B2%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D0%B4/


Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват – директно в имейла ви. "Не е
вярно, че всичко е изчистено. Няма как да стане това." Какво точно се случи в АЕЦ "Козлодуй"? Има ли последствия
от изтичането на радиоактивна вода? Еми Барух обобщава известното дотук: Случката е отпреди седмица: според
хронологията на събитията два дни след спирането на 6-и блок на АЕЦ "Козлод... 

В исторически план, пазарът на фотоволтаици във Финландия е доминиран от малки (под 1000 кВп) централи.
През последните години се наблюдава динамично развитие на сектора, което предполага и значителен ръст в
инсталираните мощности. Според данни на националния електроенергиен системен оператор до 2030 г. се
очаква пускането в експлоатация на централи с номинална мощност около 7 гигавата. Този расте... 

На 15 км от София семейство Симеонови от биоферма "Софина" отглеждат над 70 вида плодове, зеленчуци и
билкиТемата накратко През 2009 г. Стоян Симеонов започва да отглежда зеленчуци в градината си, за да си
гарантира, че семейството му се храни с чисти продукти. Продукцията се увеличава, затова излишъка започва да
продава като земеделски производител по пазари. 15 години по-късно биоферма "Софин... 

Явор Стефанов, търговски директор на Кока-Кола ХБК България, разказва за предизвикателствата, иновациите и
следващите цели Г-н Стефанов, какви са основните тенденции на пазара на безалкохолни напитки в България в
момента и как те влияят върху стратегията Ви за развитие? Кои са най-големите предизвикателства, с които се
сблъсквате и как ги преодолявате? През 2024 г. безалкохолните напитки в Българи... 

Пекин открито насърчава местните фирми да въвеждат иновации в областтаСтартъпът OpenAI опитва да спре
Китай да използва софтуера ѝ за изкуствен интелект чрез ограничаване достъпа на потребители от държави извън
територията, която поддържа. Подкрепеният от Microsoft Corp. стартъп е изпратил бележки до разработчиците в
Китай за плановете си да започне да блокира достъпа им до своите инструменти и со... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Илин Димитров, секретар на президента Румен Радев по туризъм, образование, култура, както и бивш министър на
туризма, в интервю за предаването "България, Европа и светът на фокус" на Радио "Фокус"Г-н Димитров, от 1 юни
официално стартира летният сезон по родните плажове. Всяка една ивица, която е отдавана за стопанисване,
вече трябва да е почистена и на нея да има необходимият брой водни спасители... 

Заглавие: Най-големият слънчев парк във Финландия ще е български
Дата: 28.06.2024 08:54
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: "Печалбата не е финансова": Какво е да си биофермер
Дата: 28.06.2024 07:30
Медия: Капитал

Заглавие: Постоянството – ключ към успеха на Кока-Кола ХБК България
Дата: 28.06.2024 09:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: OpenAI блокира Китай от използване на софтуера за изкуствен интелект
Дата: 28.06.2024 09:33
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Бивш министър: Готвач под 2 000 лева вече няма - обучаваме повече готвачи, отколкото IT
специалисти
Дата: 27.06.2024 22:19
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Предлагат жилища на бедни да се санират безплатно
Дата: 28.06.2024 07:36
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Екомерките ще изискват сериозни финанси от потребителите, предупреждават от ИССМерките, предложени в
актуализирания план "Енергетика и климат", които предвиждат по-високи данъци за старите автомобили, забрана
за внос на стари дизелови коли и ефективно централизирано топлоснабдяване, изискват значителни финансови
ресурси, не само от енергийните предприятия, но и от потребителите.Това предупреждават... 

Вземането на важни решения под стрес може значително да влоши преценката ви и да доведе до неблагоприятни
резултати. Това схващане е обосновано както в психологическата теория, така и в емпиричните изследвания, като
се изтъкват няколко причини, поради които стресът може да бъде вреден фактор в процесите на вземане на
решения. Когнитивно увреждане Стресът активира реакцията на организма "борба или ... 

Ще работим повече, вдигат възрастта за пенсиониране Мъжете ще разполагат с 15 години повече, жените ще
достигат над 90 години Намаляват разликите между страните Българите ще живеят значително по-дълго време,
показва прогноза на европейската статистическа служба Евростат. Животът на мъжете в страната ще нарасне
средно с 15-16 години, а жените ще разполагат с около 12-13 години повече. Това ще налож... 

Необходими са законодателни промени, които да върнат у нас хората, излезли да работят извън страната. Това
мнение изрази в ефира на Радио Стара Загора Стефан Шоселов, бизнесмен и председател на старозагорската
структура на Конфедерацията на работодателите и индустриалците в България. По думите му липсата на работна
ръка у нас заради лоши условия и недобро заплащане принуждава работодателите да нае... 

Форум на "24 часа" събра академичен елит и водещи работодатели Плащат осигуровките на ученици, включени в
обучение в работа За 10 г. намаляват студентите в социалните и техническите науки, увеличават се в педагогика и
медицина Как българското висше образование и бизнесът да гарантират на студентите добра кариера, а
работодателите да получат подготвени кадри. Тази кауза, от която всички печелят, ... 

Новото поколение служители, отказват да работят за заплати под 4000 лв. Повечето от младите хора предпочитат
да работят от дистанция, а голяма част от тях споделят, че биха предпочели да живеят в родното си място, ако
работата им позволява хоум офис заетост. "Винаги има хора, които имат очаквания, претенции и мечти. Има и
такива, които са по-осъзнати от случващото се и това, което знаят, могат и у... 

Медия: Pariteni
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Заглавие: Прогнозират рязко удължаване на живота
Дата: 28.06.2024 08:30
Медия: Труд
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Заглавие: Защо младежите отказват да работят за заплати под 4000 лв.?
Дата: 27.06.2024 22:44
Медия: Пловдив 24
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Във високия ценови сегмент от пазара на имоти се наблюдава все по-отчетливо търсене на къщи и апартаменти с
три спални. Това важи най-вече за новото строителство и покупките за задоволяване на жилищни нужди, пише в
анализ на консултантска компания на пазара на имоти. Често преустройват третата спалня в кабинет, в синхрон с
тенденцията за хибридна работа или работа от вкъщи. Инвестиционно настроен... 

Областният съвет по тристранно сътрудничество проведе редовно заседание под председателството на заместник
областния управител Даниела Маринова. По време на срещата бяха представени основни демографски
показатели и статистически данни относно наетите лица и средната брутна работна заплата. През 2023 г. в област
Габрово е регистриран положителен механичен прираст, като броят на заселилите се надв... 

Снимка: Bloomberg TV Bulgaria Има нещо много важно, което леко и фино е скрито в Доклада за конвергенцията
за 2024 г. То се появи в интервюто на гуверньора на централната ни банка и това е, че в момента нямаме стабилно
правителство. Еврото е политически проект. При него политиката е на първо място, а икономиката – на второ
ниво. Това каза Васил Караиванов, макроикономист и преподавател в СУ "Св. К... 

Банка ДСК е най-желаният работодател от българските студенти сред банките за 2024 г., според ежегодната
независима класация Graduate Survey, която класира най-предпочитаните работодатели в България от 2017 г.
насам. Проучването се основава на анонимни анкети, проведени сред студентите на всички 51 университета в
България, както и на обобщени данни за българските студенти, обучаващи се в чужбина. П... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Кметът на София Васил Терзиев смята, че е жертва на атака, която засяга не само него, но и всички
представители на градската десница във властта. Той дори е притеснен, че е възможно да се стигне до нови
кметски избори в столицата. "За съжаление това, което се случва, е от един малък градски проблем, да се озовем
в безумната ситуация, в която сме. Ние сме се съобразили с решението на съда. В момент... 

Във връзка с ареста на продуцента Нико Тупарев, реализирал някои от най-успешните български продукции, бих
искал да напиша следното: – С цялото ми уважение, но кариерата на Тупарев тръгва по линия на ген. Тупарев и
неговата рода, служила вярно на ДС, БНА и НРБ. Информацията по темата е надлежно изтрита в интернет, да
знаете. – Зад главата на Тупарев стои човек, който се казва Георги Тошев. Същият ... 

Това е история как любопитството се превръща в занаят, а хобито – в успешен бизнес. Всичко започва с подръчни
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средства и солидна доза ентусиазъм. Днес Цветомир Стефанов е собственик на единствената занаятчийска
пивоварна в Северозападна България. "Правим бирата по стар немски закон от далечната 1516 г. Райнхайтсгебот
е закон за чистотата на бирата. Гласи, че бира трябва да се произвежда само от ч... 

Заплатата му е над 10 пъти по-голяма от средния доход у нас Нашият държавен глава е най-високоплатеният в
Европа спрямо средните доходи в страната. Заплатата на българския президент Румен Радев е еквивалентна на
124 658 евро на година преди удръжките, включително 1,6% надбавка въз основа на години опит. Това е над 10
пъти повече от средното годишно възнаграждение у нас от 12 342 евро. Освен това ... 

Икономическите взаимоотношения между България и Индия отбелязват подем през последните десет години,
каза пред БТА посланикът на Индия в България Н. Пр. Санджай Рана. По думите му връзките между двете страни
са силни в областта на тежката и химическата промишленост. Повишава се обменът на строителни материали
между двете държави, както и на различни специфични инструменти."Сега обаче откриваме нов... 

/КРОСС/ - Hyundai Motor представи изцяло електрическия INSTER, новия компактен градски електрически
автомобил от А-сегмента с до 355 км пробег (WLTP) - Компактният вид на INSTER, екстериорният дизайн и
просторният интериор осигуряват гъвкавост в A-сегмента - Съвременни технологии, функции за безопасност и
изключителни EV възможности предлагат усъвършенствано оборудване в малък SUV, подходящ за гра... 

От Ерик Браднър , Даниел Щраус , Стив Конторно , Арит Джон и Грегъри Криг , CNN CNN — Президентът Джо
Байдън е с три години и седем месеца по-възрастен от бившия президент Доналд Тръмп . В техния дебат в
четвъртък вечерта по CNN разликата между 81-годишния титуляр и неговия 78-годишен съперник изглеждаше
много по-голяма. Байдън, дрезгав и показващ малък вокален диапазон, често не можеше да изрази ... 

Софийски истории (75) Заради палещия зной човек има чувството, че прекосява мъртъв град. Цветовете се
размиват и не е никак препоръчително да вървиш дълго. Всичко се премрежва пред погледа, понякога се чудиш
къде си попаднал. И все пак пред мен е площад "Възраждане", разплавен от топлината, наблизо заскърцва
трамваят и периферно виждам как младо момиче се затичва, за да не го изпусне. Какви ли не ... 

Столичният кмет Васил Терзиев обяви, че ако съдът реши, че трябва Столичната община да бъде глобена за
промяната в организацията на движението в центъра на София, той лично ще плати глобата."Ситуацията е

Заглавие: Най-бедни сме, но сме с най-високоплатения президент в Европа
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безумна. От един малък проблем стана голям. Ние сме се съобразили с решението и спряхме работа. Не е
поставено нито едно ново колче и няма нито един метър нова боя. Но не е работа на МВР да инспек... 

Кметът на София Васил Терзиев обяви, че има целенасочена атака "срещу всеки, който се опитва да промени
нещо", и прогнозира, че е възможно да има предсрочни избори за кмет на столицата. Това би било възможно, ако
останалата на второ място във вота през миналата есен Ваня Григорова спечели делото, което заведе срещу
резултатите от балотажа за кметския пост. Решение на първата съдебна инстанция се ... 

Заглавие: Шестото чувство на кмета на София подсказвало нови избори за поста
Дата: 28.06.2024 09:42
Медия: Mediapool.bg
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